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Από το υπ’ αριθ. 28/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 804/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση  τροποποίησης    προϋπολογισμού Δήμου 
έτους 2011. 

 
         Σήμερα 7 Δεκεμβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
του πρώην Δήμου Δοβρά στον Άγιο Γεώργιο, ύστερα από την με ημερομηνία 2-12-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006 και της αριθ. 732/2011 απόφασής του. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα 33 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Α. Καγκελίδης, 18)Μ. 
Παπαϊωνάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Κ. Συμεωνίδης, 21)Β. 
Παπαδόπουλος, 22)Κ. Κουτσαντάς, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Α. 
Γκαμπέσης, 25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Β. Γιαννουλάκης, 27)Χ. 
Τσιούντας, 28)Ε. Γουναράς, 29)Κ. Παναγιωτίδης, 30)Δ. Γκέκα, 
31)Α. Παπαδόπουλος, 32)Γ. Μελιόπουλος, 33)Χ. Σαββαϊδου. 

Ν. Μαυροκεφαλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, 
Γ. Κάκαρης, Λ. Τσαβδαρίδης, Α. 
Βεσυρόπουλος, Γ. Σουμπέκας, Σ. 
Κουμτσίδης, Ι. Σοφρόνωφ. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσου, Ν. Αγγέλου   

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ. Μισοκέφαλος, Α. Ορφανίδου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. 
Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. 
Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. 
Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Κ.Συμεωνίδης, Α.Παπαδόπουλος, Τ. 
Χατζηαθανασίου. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 795/2011 αποχώρησαν οι κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Ν.Τσιαμήτρος. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 796/2011 προσήλθαν οι κ. Τ. Χατζηαθανασίου και Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου και αποχώρησαν οι 
κ. Ε.Γουναράς και Γ.Μιχαηλίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 797/2011προσήλθαν οι κ. Ε.Γουναράς και Γ.Μιχαηλίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 798/2011 προσήλθε ο κ. Π.Παυλίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 799/2011 αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 803/2011 αποχώρησαν οι κ. Γ.Μιχαηλίδης, Χ.Σαββαΐδου και Κ. Κουτσαντάς. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 804/2011 προσήλθαν οι κ. Γ.Μιχαηλίδης, Χ.Σαββαΐδου και αποχώρησαν οι κ. Θ.Αγγελίνας, Κ. 
Παναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος και Κ.Παναγιωτίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 805/2011 προσήλθαν οι κ. Θ.Αγγελίνας, Κ. Παναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος και Κ.Παναγιωτίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 811/2011 αποχώρησε ο κ. Α.Παπαδόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 812/2011 αποχώρησε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 813/2011 αποχώρησαν οι κ. Γ.Μελιόπουλος, Ε.Γουναράς. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 829/2011 προσήλθαν οι κ. Γ.Μελιόπουλος, Ε.Γουναράς και αποχώρησε ο κ. Κ.Συμεωνίδης. 

 
 



Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της 
ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 29-11-2011 εισηγητικό 
σημείωμα της αντιδημάρχου Ελισάβετ Αρχοντάκη-Γεωργίου, που έχει ως εξής: 
    Σας γνωρίζουμε ότι, για την υπογραφή προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του 
Δήμου μας, του ΑΠΘ και της Ανώνυμης Αναπτυξιακής Εταιρίας Δήμου Βέροιας, για 
τον σχεδιασμό- ανάπτυξη και υλοποίηση εφαρμογών γεωπληροφορικής, ΓΣΠ, 
χαρτογραφίας και διαχείρισης ακίνητης περιουσίας στο Δήμο Βέροιας,  απαιτείται 
πίστωση για το τρέχον έτος ποσού 45.000,00€. 
   Για την κάλυψη της παραπάνω δαπάνης  θα πρέπει να δημιουργηθεί νέα 
πίστωση με τίτλο «Συμμετοχή στην Προγραμματική σύμβαση μεταξύ του Δήμου 
Βέροιας , της Επιτροπής Ερευνών του ΑΠΘ και της Ανώνυμης Αναπτυξιακής 
Εταιρίας Δήμου Βέροιας, για τον σχεδιασμό- ανάπτυξη και υλοποίηση εφαρμογών 
γεωπληροφορικής, ΓΣΠ, χαρτογραφίας και διαχείρισης ακίνητης περιουσίας στο 
Δήμο Βέροιας», του οποίου ο προϋπολογισμός θα ανέλθει στο ποσό των 45.000,00€.    
    Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για  την  τροποποίηση του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2011 ως 
εξής: 

 Στο σκέλος των Εξόδων:  Μεταφέρει μέσω  Αποθεματικού Κεφαλαίου 9111 
ποσό 45.000,00€  από τον Κ.Α.00/6737.003 «Επιχορήγηση ΚΕΠΑ για υλοποίηση 
διετούς προγράμματος δράσης 2011-2013» και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α.  
00/6736.006 «Συμμετοχή στην Προγραμματική σύμβαση μεταξύ του Δήμου Βέροιας, 
της Επιτροπής Ερευνών του ΑΠΘ και της Ανώνυμης Αναπτυξιακής Εταιρίας Δήμου 
Βέροιας, για τον σχεδιασμό- ανάπτυξη και υλοποίηση εφαρμογών γεωπληροφορικής, 
ΓΣΠ, χαρτογραφίας και διαχείρισης ακίνητης περιουσίας στο Δήμο Βέροιας» με ποσό 
45.000,00€ από Ιδια Εσοδα. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Ανάγνωση θέματος. Το πρώτο αφορά την υπογραφή 
προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του δήμου και του Α.Π.Θ. και της Ανώνυμης 
Αναπτυξιακής Εταιρίας του δήμου για το σχεδιασμό ανάπτυξης και υλοποίησης 
εφαρμογών γεωπληροφορικής. Απαιτείται πίστωση για το τρέχων έτος 45.000,00 €. 
Συμφωνείτε; 
 Νεστορόπουλος: Τί ακριβώς θα γίνει; τί σχεδιασμός, ανάπτυξη και γιατί 
μπαίνει μέσα η Αναπτυξιακή; Δεν μπορεί η τεχνική υπηρεσία του δήμου να το 
υλοποιήσει αυτό; Και επίσης κ.πρόεδρε ποιος είναι πρόεδρος της Αναπτυξιακής.  
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Κ.Κορωνά εσείς δεν είστε πρόεδρος;  
 Κορωνάς: Κ.πρόεδρε, τυπικά δεν είμαι πρόεδρος, όχι.  
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Εδώ σας έχει ορίσει εδώ και δυο-τρεις μήνες το 
συμβούλιο. 
 Κορωνάς: Κ.πρόεδρε, ο πρόεδρος εκλέγεται από το διοικητικό συμβούλιο της 
Αναπτυξιακής και εγώ ακόμα δεν έχω εκλεγεί από το διοικητικό συμβούλιο της 
Αναπτυξιακής, πρόεδρος. Ο λόγος, κύριοι, δεν μπορώ να σας τον πω αυτή τη στιγμή 
το λόγο γιατί είναι και εκτός διαδικασίας, αν θέλετε να βάλετε ερώτηση, θα σας πω 
το λόγο. Αυτή τη στιγμή είναι εκτός διαδικασίας το θέμα αυτό.  
 Τσιούντας: Κ.Πρόεδρε επί της διαδικασίας, να κάνουμε ερωτήσεις για 
τροποποίηση, για ποιο; Για ένα διοικητικό συμβούλιο που δεν υφίσταται; Ποιος θα 
υλοποιήσει την απόφαση που θα πάρουμε αφού δεν έχουμε πρόεδρο σήμερα; Το Δ.Σ. 
έχει ορίσει πρόεδρο εδώ και έξι μήνες και δεν έχουμε πρόεδρο και δεν ξέρουμε 
σήμερα, ρωτάμε και δεν ξέρουν να μας πουν ποιός είναι ο πρόεδρος. Το Δ.Σ. 
αποφάσισε και όρισε πρόεδρο.  

Κορωνάς: Είστε μέλος. Κάναμε καμιά συνεδρίαση κ.Τσιούντα; Είστε μέλος, 
έγινε συνεδρίαση για εκλογή προέδρου; 

Τσιούντας: Ποιος οφείλει να καλέσει για συνεδρίαση; Άρα λοιπόν αναζητήστε 
τις ευθύνες εκεί. Εσείς έχετε οριστεί κ.Κορωνά. Αναζητήστε λοιπόν τις ευθύνες ποιος 
και γιατί δεν καλεί διοικητικό συμβούλιο.  

Κορωνάς: Το διοικητικό συμβούλιο το καλεί ο πρόεδρος κ.Τσιούντα. Αυτή τη 
στιγμή πρόεδρος είναι ο κ.Παυλίδης ακόμα. Θα το καλέσει το διοικητικό συμβούλιο 
ο κ.Παυλίδης, θα απέλθει το διοικητικό συμβούλιο το παλιό και θα εκλεγεί το νέο. 



Την απάντησή μου, θέλω λίγο να τη διατυπώσω σωστά. Δεν είναι της παρούσης 
διαδικασίας να απαντήσουμε για ποιο λόγο δεν έχουμε αναλάβει ακόμα. Μπορούσαν 
οι συνάδελφοι να κάνουν ξεχωριστή ερώτηση όταν επιτρέπονται οι ερωτήσεις για να 
απαντήσουν. Αυτή τη στιγμή συζητάμε άλλο εισηγητικό, αυτή είναι η απάντηση μου. 

Παυλίδης: Για να διευκρινίσω καταρχήν. Εγώ δυστυχώς, ακόμη εγώ είμαι 
πρόεδρος, εντάξει; Προχθές ήταν η συνάντηση των έντεκα δημάρχων, ήθελα να 
κλείσω με τη συνάντηση των έντεκα δημάρχων τη θητεία. Λογιστής από 1η 
Ιανουαρίου στην Αναπτυξιακή δεν υπήρχε, αυτός που υπήρχε παραδίδει στον 
επόμενο λογιστή και θα παραδώσει και θα ξεκινήσουν όλα από την αρχή της χρονιάς, 
εντάξει; Αναβλήθηκε όπως ξέρετε η συνάντηση των έντεκα δήμων για να 
παρουσιάσουμε κι όλα τα έργα μας, στη θητεία μας, τι κάναμε τρία χρόνια, τέσσερα 
χρόνια, εντάξει; Για να μην υπάρχουν κι αμφιβολίες στην Αναπτυξιακή, έχουν γίνει 
όλα τα αρχεία σε Power Point και περιμέναμε να κλείσουμε.  

Επί του θέματος, υπήρχε μία σύμβαση με το Χωροταξίας, η οποία έληξε. Σ’ 
αυτήν υπήρξε μια συνεργασία με την τεχνική υπηρεσία αν θέλετε και με όλο το 
τμήμα της περιουσίας κλπ πάνω στο χωροταξικό GIS, το οποίο δεν υπήρχε και τώρα 
επειδή αυτή η προσπάθεια συνεχίζεται κι εμπλουτίζεται, προτείνεται ξανά με το 
τμήμα Χωροταξίας να συνεχιστεί αυτό το πράγμα, διότι θεωρεί κι όλη η υπηρεσία κι 
όλοι οι υπηρεσιακοί παράγοντες ότι είναι πολύ χρήσιμο για το δήμο. Θα έρθει 
προγραμματική σε επόμενο δημοτικό συμβούλιο για έγκριση. Πρώτα πρέπει να γίνει 
η τροποποίηση, γι’ αυτό και δεν ήρθαν μαζί τα θέματα, ήρθε μόνο ο κωδικός, μέχρι 
την επόμενη φορά θα είναι κι οι καινούργιοι να το υλοποιήσουν. 

Λαζαρίδης: Ένα πολύ σπουδαίο έργο είναι η καταγραφή της περιουσίας του 
Δήμου. Είναι απίστευτο αυτό, δηλαδή να μπορούμε να ξέρουμε και τη γη του δήμου 
και τα κτίρια του δήμου, πολύ σπουδαίο. 

Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Ποιοί συνάδελφοι συμφωνούν με την 
τροποποίηση; Τι έκανες μέχρι τώρα κ.Κορωνά; Τι λέγατε; Για την τροποποίηση του 
προϋπολογισμού; Εσείς είπατε δεν αναλάβετε. 

Κορωνάς: Ναι αλλά υπάρχει μια απόφαση διοικητικού συμβουλίου στην 
οποία ορίζει εμένα να αναλάβω. Έχω μια ενημέρωση και οφείλω να καταθέσω αυτό 
που γνωρίζω. Αν μου το απαγορεύετε να το τερματίσω. Όπως είπε ο κ.Παυλίδης 
υπογράφηκε μια σύμβαση με το Πανεπιστήμιο για τη δημιουργία ενός γεωφυσικού 
χάρτη της Βέροιας. Τί σημαίνει αυτό; Έγινε ένας χάρτης πάνω στον οποίο 
εμπλουτίστηκε με υλικό, έγινε μια παρουσίαση άτυπη στους δημοσιογράφους του 
χάρτη αυτού, θα γίνει μια παρουσίαση του ήδη υπάρχοντος χάρτη (ο οποίος υπάρχει, 
λειτουργεί αλλά δεν είναι διαθέσιμος στο κοινό ακόμα) στο Δ.Σ. Αυτή η τροποποίηση 
που έρχεται είναι για τον εμπλουτισμό του χάρτη αυτού. Αυτό είναι το θέμα, αυτή 
είναι η δική μου προσωπική γνώση κ.πρόεδρε, ως εν δυνάμει πρόεδρος.  

Προεδρεύων αντιπρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της  αντιδημάρχου 
Ελισάβετ Αρχοντάκη-Γεωργίου; 

Μέλη: Ναι 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ. Μελιόπουλος, Α. 

Νεστορόπουλος, Α. Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου, Β. Γιαννουλάκης, Χ. Τσιούντας, Ε. 
Γουναράς, Δ. Γκέκα και Α. Παπαδόπουλος. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 29-11-2011 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ε. Αρχοντάκη.  
2.- Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2011 για την 
ενίσχυση ανεπαρκών πιστώσεων.  
3.- Τις διατάξεις των άρθρων 93 & 161  του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.)  ως και αυτές του 
άρθρου 8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού 
των Δήμων και κοινοτήτων». 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010. 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
  

Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2011,  ως εξής: 
Στο σκέλος των εξόδων: 



Μεταφέρει μέσω αποθεματικού κεφαλαίου (Κ.Α. 9111) συνολικό ποσό 
45.000€ από την πίστωση με Κ.Α. 00/6737.003 «Επιχορήγηση ΚΕΠΑ για υλοποίηση 
διετούς προγράμματος δράσης 2011-2013» και 

δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 00/6737.006 «Συμμετοχή στην 
Προγραμματική σύμβαση μεταξύ του Δήμου Βέροιας, της Επιτροπής Ερευνών του 
ΑΠΘ και της Ανώνυμης Αναπτυξιακής Εταιρίας Δήμου Βέροιας, για τον σχεδιασμό- 
ανάπτυξη και υλοποίηση εφαρμογών γεωπληροφορικής, ΓΣΠ, χαρτογραφίας και 
διαχείρισης ακίνητης περιουσίας στο Δήμο Βέροιας», με ποσό 45.000,00€ από Ίδια 
Έσοδα. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  804 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Βασίλειος Γιαννουλάκης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου     
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου     
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος     
Γ. Μελιόπουλος     
Χ. Σαββαϊδου  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-12-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  

 


